
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.9/24-7-2017 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης 220       Περίληψη 

Παραχώρηση χώρου έναντι του γηπέδου ΑΟΞ με τη διενέργεια 
δημοπρασίας 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 24 Ιουλίου 2017 ημέρα Δευτέρα και ώρα 14:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.30995/20-7-2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 31 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Γκιρτζίκη Αλεξία 
5) Γουναρίδης Στυλιανός 
6) Δημούδη Χρυσούλα 
7) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
8) Καμαρίδης Ιπποκράτης  
9) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
10) Κολλάρος Γεώργιος 
11) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
12) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
13) Μούρκας Χρήστος 
14) Μπαντάκ Σιαμπάν 
15) Μπεκήρ Ογλού Σουά 
16) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 

17) Μποζ Ραμαδάν 
18) Μυλωνάς  Γεώργιος 
19) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
20) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
21) Πυρνάρη Ειρήνη 
22) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
23) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
24) Τσαρεκτσή Τζενάν 
25) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
26) Τσέπελης Εμμανουήλ 
27) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
28) Φανουράκης Εμμανουήλ 
29) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
30) Χασάν Ογλού Φερτούν 
31) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Γιαννώτα Θεοδώρα 
2) Ηλιάδης Θωμάς 
3) Ιγιαννίδης Στέφανος 
4) Καρά Αχμέτ 
5) Κιρατζή Ερκάν 
6) Λύρατζης Πασχάλης 

7) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
8) Σδρέβανος Μαρίνος 
9) Ταρενίδης Παναγιώτης 
10) Χασάν Ογλού Ορχάν 

  

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Κυριάκος Παπαδόπουλος αποχώρησε οριστικά από τη 
συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 15ου θέματος και ο δημοτικός σύμβουλος Απόστολος Αγκόρτσας μετά 
την ψήφιση του 22ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε οριστικά από τη συνεδρίαση 
 
Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 25ο θέμα της ημερήσιας διάταξης την αριθμ.πρωτ.30518/18-7-2017 
εισήγηση της Δ/νσης Οικονομικών Υπηρεσιών η οποία έχει ως εξής: 
 «Σχετική η από 23/02/2017 αίτησή της 
 Στην ανωτέρω αναφερόμενη αίτησή της, η κ. Ζαφειρίου ζητά από το Δήμο: « να προχωρήσει στις 
απαιτούμενες από το νόμο διαδικασίες σύμφωνα με τις διατάξεις του ΚΔΚ», «…Επειδή σύμφωνα με τα 
ανωτέρω έχει δικαίωμα να εκμισθώσει το χώρο που βρίσκεται απέναντι από την επιχείρησή της και 
αποτελεί χώρο αστικού πρασίνου (ως χώρο δραστηριοτήτων ενεργητικής αναψυχής και χώρο συνάθροισης 
κοινού» ( τον οποίο μας υποδεικνύει στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα, που επισυνάπτεται). 
Το θέμα έχει απασχολήσει κατ’ επανάληψη τις υπηρεσίες του Δήμου μας. 
ΙΣΤΟΡΙΚΟ 



1. Στις  22-6-2010, η κ. Ζαφειρίου υποβάλει αίτηση, για την παραχώρηση σε αυτήν έκτασης 369 τμ 
έναντι του γηπέδου του ΑΟΞ , για τη δημιουργία αθλητικών εγκαταστάσεων για παιδιά.  Η 
υπηρεσία ζητά γνωμοδότηση από τη Νομική υπηρεσία του Δήμου. Στις 27-7-2010, η Δικηγόρος 
του Δήμου κ. Χατζηλιάδου Ελένη, γνωμοδοτεί ότι: «…ο Δήμος δεν έχει τη δυνατότητα να 
παραχωρήσει κατά χρήση στην αιτούσα την αιτηθείσα έκταση για τη δημιουργία αθλητικών 
εγκαταστάσεων για παιδιά» γιατί όπως αναφέρει στην ίδια γνωμοδότηση «… η έννοια της 
κατασκευής των αθλητικών εγκαταστάσεων  καθώς και παιδικών χαρών και πάρκων, εντός των 
χώρων πρασίνου αποτελεί αρμοδιότητα του Δήμου (άρθρο 75 του ΚΔΚ) και όχι του κάθε ιδιώτη ή 
επιχείρησης, και μετά μάλιστα  από εμπεριστατωμένη μελέτη του χώρου (από την αρμόδια 
υπηρεσία) και σύμφωνα με τις προδιαγραφές που επιτάσσει ο νόμος, ώστε να μην γίνεται μείωση ή 
αλλαγή του κύριου προορισμού των χώρων πρασίνου, αποτελούντων βασικό στοιχείο της βιώσιμης 
πόλης» 

2. Στις 27-4-2015 η κ. Ζαφειρίου υποβάλει αίτηση –στο Δήμο- με την οποία «ζητά από το Δήμο 
Ξάνθης να προχωρήσει στις διαδικασίες εκμίσθωσης  μέρους του ανωτέρω ακινήτου ( απέναντι 
από το γήπεδο-στάδιο του ΑΟΞ και μεταξύ της οδού Βασιλίσσης Σοφίας και του ποταμού 
Κοσύνθου), σύμφωνα με τις διατάξεις του ΚΔΚ. Η υπηρεσία ζητά γνωμοδότηση από τη Νομική 
υπηρεσία του Δήμου.  Στις 10-7-2015, ο δικηγόρος του Δήμου κ. Λάμπρου Ιωάννης, γνωμοδοτεί: 
«…επί του τιθέμενου ερωτήματος , κατά τη γνώμη μας προσήκει η απάντηση ότι ο αιτούμενος 
χώρος ελεύθερου αστικού πρασίνου είναι κοινόχρηστος, κατά συνέπεια δεν δύναται να εκμισθωθεί, 
παρά μόνον να παραχωρηθούν σε αυτόν δικαιώματα της χρήσης του έναντι ετησίου τέλους χρήσης, 
σύμφωνα με το Ν.1080 /80, η δε αιτούσα εταιρία δεν έχει δικαίωμα  χρήσης του, καθόσον από το 
Νόμο δεν επιτρέπεται η λειτουργία παιδοτόπου σε κοινόχρηστο χώρο.» 

3. Στις 13-8-2015 η προαναφερόμενη ,υποβάλει αίτημα διαμεσολάβησης στην Συμπαραστάτη του 
Δημότη και της Επιχείρησης του Δήμου Ξάνθης.  Στις 21-8-2015 η Συμπαραστάτης αποστέλλει την 
με αριθμό 11  Διαμεσολάβηση στην καταγγέλλουσα και την κοινοποιεί στους α) Δ/νση 
οικονομικών –τμήμα ταμείου εσόδων, β) Επιτροπή Ποιότητας Ζωής και γ) Οικονομική Επιτροπή. 
Στο κείμενο της διαμεσολάβησης αναφέρεται: « Σκόπιμο θα ήταν , εντός της διακριτικής ευχέρειας 
της υπηρεσίας, να προωθήσει το αίτημα στις αρμόδιες επιτροπές του Δήμου για τη λήψη απόφασης 
εντός των πλαισίων των αρμοδιοτήτων τους, όπως προβλέπεται από το Νόμο 3852/2010, για την 
επίλυση του προβλήματος που έχει δημιουργηθεί, από την λειτουργία της εν λόγω επιχείρησης, της 
καταγγέλλουσας, στην συγκεκριμένη περιοχή».  

4.  Στις 23-2-2017 υποβάλλεται νέα αίτηση από την κυρία Ζαφειρίου, με την οποία αιτείται «από το 
Δήμο Ξάνθης να προχωρήσει στις απαιτούμενες από το νόμο διαδικασίες σύμφωνα με τις διατάξεις 
του ΚΔΚ», προκειμένου να εκμισθώσει το χώρο που βρίσκεται απέναντι από την επιχείρησή της 
ως χώρο δραστηριοτήτων ενεργητικής αναψυχής και χώρο συνάθροισης κοινού.  Στις 5-7-2017, 
μετά από αίτημα της υπηρεσίας στη νομική υπηρεσία, γνωμοδοτεί ο Δικηγόρος του Δήμου κ. 
Θωμάς Ξανθόπουλος ως εξής: «…από το συνδυασμό όλων των ανωτέρω, προκύπτει ότι στη 
συγκεκριμένη περίπτωση είναι δυνατόν να παραχωρηθεί η επίμαχη έκταση, η οποί σύμφωνα με την 
υπηρεσία Δόμησης του Δήμου Ξάνθης, χαρακτηρίζεται ως αστικό πράσινο-κοινόχρηστος χώρος, 
κατόπιν δημοπρασίας που θα διενεργηθεί, προκειμένου να χρησιμοποιηθεί για τις περιοριστικά 
αναφερόμενες χρήσεις , όπως αυτές προβλέπονται στο άρθρο 9 του ΠΔ 23/2/1986…, αρκεί να μην 
παρακωλύεται η χρήση του χώρου ως κοινόχρηστου και να μην αναιρείται η βασική πολεοδομική 
του λειτουργία ως χώρου πρασίνου, με την επιφύλαξη  τήρησης των διατάξεων  της  λοιπής 
νομοθεσίας» 

Τι προβλέπεται στην  απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου Ξάνθης με αριθμό 155/27-6-2016,  με 
θέμα: «Έκδοση κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό κοινόχρηστων χώρων για την ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων εμπορευμάτων και λοιπών δραστηριοτήτων» 
… Σκοπός της Κανονιστικής Πράξης είναι η καθιέρωση ενός πλαισίου γενικών κανόνων που θα διέπει 
την παραχώρηση και χρήση τμημάτων των πάσης φύσεως κοινόχρηστων χώρων για ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων και εμπορευμάτων και την άσκηση λοιπών υπαίθριων δραστηριοτήτων… 
 ΛΟΙΠΟΙ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΟΙ ΧΩΡΟΙ… 
 2.- Οδός Βασιλίσσης Σοφίας (έναντι γηπέδου). Να επιτραπεί η παραχώρηση της χρήσης κοινόχρηστου 
χώρου σε επιχειρήσεις που λειτουργούν στην εν λόγω οδό ανάλογα με την πρόσοψη των 
καταστημάτων στους διαδρόμους (διαμορφωμένα δρομάκια), έτσι ώστε να υπάρχει ελεύθερη λωρίδα 
για την διέλευση πεζών πλάτους τουλάχιστον ενάμισι (1,50) μέτρου. Απαγορεύεται η ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων στους χώρους πρασίνου που υπάρχουν. Τα τετραγωνικά μέτρα που θα 
παραχωρούνται σε κάθε επιχείρηση θα είναι όχι περισσότερο από ογδόντα (80,00τ.μ.) τετραγωνικά 
μέτρα επί του πάρκου εκτός από τους κοινόχρηστους χώρους που παραχωρούνται στο πεζοδρόμιο 
αναλόγως της πρόσοψης των καταστημάτων. 
Σύμφωνα με την προαναφερόμενη διάταξη της κανονιστικής απόφασης, η εν λόγω επιχείρηση δύναται 
να αιτηθεί χώρο για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων . 



Επίσης εδώ κρίνουμε απαραίτητο να μνημονεύσουμε, ότι οποιαδήποτε αλλαγή –τροποποίηση της 
κανονιστικής απόφασης γίνεται από τα αρμόδια όργανα: Επιτροπή Ποιότητας Ζωής , Δημοτικό 
Συμβούλιο. 
Θα πρέπει επίσης να μνημονεύσουμε το με αριθμ. πρωτ.2114/29-6-2017 έγγραφο της Δ/νσης Δόμησης του 
Δήμου μας. όπου αναφέρονται τα εξής: «…σας γνωρίζουμε, για τον χώρο που φαίνεται στο συνημμένο 
σκαρίφημα… είναι χαρακτηρισμένος από το ΓΠΣ Ξάνθης, ως χώρος αστικό πράσινο/ ελεύθεροι χώροι…»  
Ακόμη σας γνωρίζουμε ότι το σύνολο του χώρου μεταξύ του ποταμού Κοσύνθου και της οδού Βασ. 
Σοφίας έχει δηλωθεί από το Δήμο μας, στο Εθνικό Κτηματολόγιο, ως κοινόχρηστος χώρος. 
Σε συνέχεια όλων των προαναφερθέντων, η Δ/νσή μας δεν δύναται να απαντήσει στο αίτημα της 
συμπολίτισσάς μας.  
Για το λόγο αυτό σας διαβιβάζουμε την αίτηση  της προκειμένου να εξετάσετε αυτό και να ληφθεί σχετική 
απόφαση, σύμφωνα με το άρθρο 65 του νόμου 3852/2010. 
Για την εξέταση του θέματος σας υποβάλλουμε και το σχετικό φάκελο». 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονική μορφή και τηρείται 
στο αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου.  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο 
οποίος στην τοποθέτησή του είπε: «Θεωρώ ότι όλοι εδώ βρισκόμαστε για να βοηθάμε και να 
δημιουργούμε και θέσεις εργασίας αλλά να βοηθάμε κι όλους τους επιχειρηματίες όπως μπορούμε να 
βοηθήσουμε και πάντα στα πλαίσια της νομιμότητας και να μην ξεφεύγουμε από αυτό. Οπότε θεωρώ ότι 
από τη στιγμή που υπάρχει μια αίτηση και υπάρχει και η δυνατότητα βάσει της γνωμοδότησης της νομικής 
υπηρεσίας για συγκεκριμένες δράσεις να δημοπρατηθεί αυτός ο χώρος πρέπει να το προχωρήσουμε, απλά 
θέλω να επισημάνω Πρόεδρε, επειδή υπάρχει αυτή η καθυστέρηση, αν το σώμα αποφασίσει να 
προχωρήσουμε στη δημοπρασία όσο το δυνατόν να το προχωρήσουμε. Αυτό. Είμαστε υπέρ» 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Η τοποθέτησή μου είναι και δικαιολόγηση ψήφου και εμείς σαν παράταξη θα 
διαφωνήσουμε με την παραχώρηση. Πρώτα απ’ όλα, απόφαση η οποία με τον έναν ή τον άλλον τρόπο 
οδηγεί σε κάποια είδους παραχώρηση έστω και μέσω δημοπράτησης προϋποθέτει αλλαγή της 
κανονιστικής. Έχουμε ψηφίσει μια κανονιστική για την χρήση των κοινόχρηστων χώρων, είναι σωστή η 
παρατήρηση ότι η κανονιστική δεν αφορά μόνο τα τραπεζοκαθίσματα, σχετίζεται με την χρήση των 
κοινόχρηστων χώρων και πρώτα και κύρια σαν ΔΣ οφείλουμε αυτήν την κανονιστική να την 
εφαρμόσουμε. Αν υπάρχει βούληση να αλλάξει η κανονιστική για το συγκεκριμένο σημείο ας κατατεθεί 
τώρα και θα πρέπει κατά τη γνώμη μας να υπάρχει διαφορετικό θέμα με τίτλο αλλαγή της κανονιστικής να 
παρθεί μια τέτοια απόφαση καις τη συνέχεια και να προχωρήσουμε να δούμε ότι εφόσον γεννιέται η 
καινούρια δυνατότητα τι θα κάνουμε με αυτήν. Εμείς είμαστε αντίθετοι με την αλλαγή της κανονιστικής 
σε μία τέτοια κατεύθυνση, θεωρούμε ότι η ιδέα που έχει ριχθεί γύρω από τη δημοπράτηση είναι σε μεγάλο 
βαθμό προσχηματική με την έννοια ότι είναι πολύ συγκεκριμένοι οι ενδιαφερόμενοι, και επί του πρακτέου 
αυτόν τον συγκεκριμένο χώρο δεν μπορούν πολλοί διαφορετικοί να τον χρησιμοποιήσουν άρα είναι 
περίπου φωτογραφική μία τέτοια πρόβλεψη και κατά τη γνώμη μου η χρήση για την οποία προορίζεται και 
αιτείται η συμπολίτισσά μας αυτού του χώρου, συνιστά και περιορισμό στην ελεύθερη πρόσβαση των 
συμπολιτών μας μια και η χρήση του χώρου μετά από μια τέτοια πρόταση θα συνοδεύεται και από κάποιο 
αντίτιμο. Όλοι λοιπόν αυτοί οι λόγοι κατά τη δικιά μου τη γνώμη, συνιστούν αιτιολόγηση για να 
αρνηθούμε την αλλαγή της κανονιστικής και να αρνηθούμε την αλλαγή του καθεστώτος που υπήρχε μέχρι 
τώρα». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Σωτήριο Τσιακίρογλου ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Σαν Ενωτική Πρωτοβουλία Δήμου Ξάνθης Σταυρούπολης, εμείς είμαστε 
θετικοί στην εισήγηση του δήμου, διότι είναι νόμιμη, άλλωστε δεν θα μπορούσαμε να κάνουμε κάτι 
διαφορετικό διότι επί σειρά ετών ήμουν συνδικαλιστής στους επαγγελματίες και το Επιχειρείν έχει 
ταλαιπωρηθεί αφάνταστα και θέλουμε οι συγκεκριμένες διαδικασίες της δημοπρασίας να γίνουν τάχιστα, 
ούτως ώστε η επιχείρηση νομιμοποιηθεί». 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο ο 
οποίος είπε: «Χωρίς να θέλω να επηρεάσω κανέναν, μέσα στο ΔΣ καταρχήν μιλάμε για δύο διαφορετικά 
πράγματα. Η κανονιστική την οποία ψηφίσαμε στο ΔΣ και με συντριπτική πλειοψηφία δίδεται χώρος όχι 
μόνο στο συγκεκριμένο σημείο αλλά σε 2-3 σημεία προκειμένου να γίνει ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων. 
Άρα δεν μιλάμε για τραπεζοκαθίσματα. Είναι γνωστό και νομίζω ότι όλοι θα συμφωνήσουμε εδώ μέσα ότι 
το πράσινο σε κάθε περίπτωση όταν είναι χαρακτηρισμένο ένα ειδικό τμήμα, αυτό το οποίο σήμερα 
θέλουμε να δραστηριοποιηθεί ο επιχειρηματίας, θα πρέπει να φυλαχτεί γιατί είναι μέσα στην πόλη και δεν 
μπορεί να καταργήσουμε όλους αυτούς τους χώρους τους πρασίνου. Άρα δεν θα καταργείται αυτός ο 
κοινόχρηστος χαρακτήρας και από τη στιγμή και η εισήγηση της υπηρεσίας αλλά και η νομική υπηρεσία 
λέει ότι κάτι τέτοιο είναι νόμιμο, εγώ δεν έχω αντίρρηση σ’ αυτό αρκεί να μην χαθεί αυτό που λέμε ο 
πράσινος πνεύμονας στην πόλη». 
Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 



ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση 
καθώς και τις διατάξεις που αναφέρονται σ’ αυτήν,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εγκρίνει την παραχώρηση του χαρακτηρισμένου χώρου ως αστικό πράσινο – κοινόχρηστος χώρος 

επί της οδού Βασιλίσσης Σοφίας (έναντι γηπέδου) έκτασης 369τμ κατόπιν δημοπρασίας που θα 
διενεργηθεί προκειμένου να χρησιμοποιηθεί για τις περιοριστικά αναφερόμενες χρήσεις όπως αυτές 
προβλέπονται στο άρθρο 9 του ΠΔ 23-2-1987 χωρίς να παρακωλύεται η χρήση του χώρου ως 
κοινόχρηστου και να μην αναιρείται η βασική πολεοδομική του λειτουργία ως χώρου πρασίνου με την 
επιφύλαξη τήρησης των διατάξεων της λοιπής νομοθεσίας.  

Γίνεται μνεία ότι οι όροι του Διαγωνισμού θα καταρτιστούν από την Οικονομική Επιτροπή και η 
Επιτροπή της παρ.1 του άρθρου 1 του ΠΔ 270/81 η οποία συγκροτήθηκε με την 410/2015 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, θα διεξάγει τη δημοπρασία και θα αξιολογήσει τις οικονομικές προσφορές 

Μειοψήφησε ο δημοτικός σύμβουλος Νικόλαος Ανταμπούφης για τους λόγους που αναφέρονται στο 
ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Μπαντάκ Σιαμπάν, Κολλάρος Γεώργιος, Παρτσαλίδου Δέσποινα, Μούρκας 
Χρήστος και Δρεμσίζης Ιωάννης ψήφησαν Λευκό και η δημοτική σύμβουλος Ειρήνη Πυρνάρη δήλωσε ότι 
απέχει από τη συζήτηση και την ψήφιση του θέματος σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 99 του 
Ν.3463/2006. 
……………………………………………………………………………………………………………….... 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης             (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)           

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 2-8-2017 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
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